
Vragen bij agendapunt 3 - Hollevoort
Vraag van Dhr. Vroomans (Politiek op Inhoud)

Politiek op Inhoud heeft nav een publicatie voor de aanvraag van een vergunning voor het bouwen 
van een loods locatie  Hollevoort 1 vragen gesteld aan het college.

Uit antwoord van het college blijkt dat de brouwerij op basis van het huidige bestemmingsplan een 
aanvraag heeft gedaan voor het bouwen van een loods. 419,7 m2 wordt conform tekening 
gebruikt voor de loods. Het totale pand heeft een oppervlakte van 614,25 m2. 

Het bedrijf doet een verzoek voor het bouwen van deze loods op basis van het huidige 
bestemmingsplan (agrarisch bedrijf) terwijl er al een verzoek in behandeling ligt bij het 
college om op basis van het VAB beleid het bestemmingsplan te wijzigen om een illegale 
brouwerij te legaliseren. In deze procedure gelden andere regels dan bij het huidige 
bestemmingsplan want de loods die In het wijzigingsplan is aangevraagd is kleiner dan de 
aanvraag op basis van het huidig bestemmingsplan.

Hoe gaat het college om met de vergunningaanvraag op basis van huidig bestemmingsplan 
en hoe past dat in het wijzigingsplan?
Gaat het college deze aanvraag honoreren. Indien ja, hoe gaat u dan om met de aanvraag 
van een loods in het wijzigingsplan.


